
 

FAU-møte Tu skule 10.02.25 

Sted: personalrommet på Tu skule. 

Deltakere: 

 Navn Rolle Fravær 

Rektor Vibeke Sola Rektor  

1. klasse Martine Gudmestad   

2.klasse Marie Gustavsen Salte Kommunalt FAU  

3.klasse Christiane Feed Kasserer Ja, stedfortreder 
Bente Folkvord 

4.klasse Kent Salte   

5.klasse Rune Hatteland Nestleder  

6.klasse Olav Risa Leder  

7.klasse Trond Oscar 
Haagensen 

Partnerskap mot 
mobbing 

 

SFO Marta Skaar Referent  

 

Saksliste 

1) Referat og aksjoner fra forrige møte 

2) Trafikksikkerhet 

3) Planlegging av årsmøte og foreldreforedrag 

4) Årshjul 

5) Info fra rektor 

6) Eventuelt 

 

Referat 

1) Referat og aksjoner fra forrige møte 

- Ingen spesielle kommentarer. 

2) Trafikksikkerhet 

- Reflekskampanje avsluttes denne uken. Får en oppsummering da. Morgenvaktene på skolen har 

merket stor forbedring i refleksbruk. 

- Trafikkvakter. Fortsetter kampanjen. Funn føreløpig: Nærmest ingen som bruker overgangen ved 

bakeren. En del som bruker den ved dyrlegen, disse blir oppfordret til å bruke undergangen. Lite 

barneskoleelever ved Extra. Olav skal informere ungdomsskulen om funn i forhold til 

ungdomsskoleelever og overgangen ved Extra. Noen av de er veldig flinke. Men det er også blitt 

observert dårlig bruk av hjelm og refleks, kjøring rett over vegen uten å kikke seg godt nok om. 



- Trafikkulykken i høst. Fylkeskommunen har hatt telling ved ulykkesstedet og bemerker at det var 

veldig få som brukte overgangen. De vurderer videre tiltak. FAU skal også rapportere hvordan det 

har vært under trafikkvakt-aksjonen. 

- Rettningslinjer for trafikksikkerhet. En person har kommentert kjøremønsteret ved avlevering av 

elev. Fikk forklart hvordan FAU tenkte om dette. 

3) Planlegging av årsmøte og foreldreforedrag 

- Årsmøte onsdag 5.mars kl. 19.30 

- Leder, Olav, skriver årsmelding. 

- Christiane har laget regnskap sammen med foregående kasserer. 

- Martine har kontakt med politiet i forhold til om de kan komme og snakke om trafikksikkerhet. Hun 

får svar denne uken. 

- Olav og Martine lager plakat/invitasjon i løpet av denne uken eller neste. 

- Informere om de nye retningslinjene. 

4) Årshjul 

- Sykkeldag – Hvordan? Når? Involvere en sykkeklubb? Elever på ungdomsskulen som kan bidra? 

Mekking? Grilling? Åpent i bruktbutikken? Politiet sjekke sykler? Alle tenker litt på dette til neste 

gang. Samarbeide med Kåsendagen? Har i etterkant av FAU-møtet funnet ut at Kåsendagen er 14. 

juni. Olav tar en prat med Ruben og sjekker om det er aktuelt å kombinere Kåsendagen med 

sykkeldag. 

- Olav sjekker med de som har arrangert før for å få noen tips. 

5) Info fra rektor 

- 19 førsteklassinger til høsten. Må kanskje nedbemanne med 1-2 pga dette. FAU representant til 

høsten for 1.klasse: Camilla Ims. Dessverre skal hun være for 3. klasse, så 0-klasse må finne seg en ny 

representant. Marta tar dette videre. 

- Rektor og FAU-leder har vært på samarbeidsutvalg. Kort referat fra dette. 

6) Eventuelt 

- Nye I-Pad-beskyttere kan fås på skolen når disse blir dårlige. 

 

Neste møte 3.mars kl. 19.30. 

 


